

၂၀၀၇ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက် နေ့၌ချုပ်ဆိုသည့် နောက်ဆက်တွဲ နားလည်မှုစာချွန်လွှာနှင့်  
ယင်း၏အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းအား နောက်ထပ် စမ်းသပ်ကာလ တစ်နှစ် သက်တမ်းတိုးမြှင့်ခြင်း  
သဘောတူညီချက်  
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက် မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ ရက် အထိ)

ဤသဘောတူညီချက်ကို ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ နှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ  
အလုပ်သမားရေးရာအဖွဲ့တို့က အောက်တွင်လက်မှတ်ရေးထိုးသော အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်များဖြင့် ချုပ်ဆို  
လိုက်သည်။

“နောက်ဆက်တွဲနားလည်မှုစာချွန်လွှာ” ၏ အပိုဒ် ၁၀ (ဤမှနောက်တွင် “နောက်ဆက်တွဲနား  
လည်မှုစာချွန်လွှာ” ဟုရည်ညွှန်းသည်)၊ ၂၀၀၇ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်စွဲပါ “အစည်းအဝေးမှတ်  
တမ်း” (ဤမှနောက်တွင် “အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း” ဟုရည်ညွှန်းသည်)။

၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်၊ ၂၀၀၉ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်၊ ၂၀၁၀ ခုနှစ်  
ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်၊ ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်၊  
၂၀၁၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ နှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ နေ့များတွင် သက်တမ်းတိုးမြှင့်ခဲ့သော  
နောက်ဆက်တွဲနားလည်မှုစာချွန်လွှာ နှင့် အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း အပြင်၊

မြန်မာနိုင်ငံတွင် အဓမ္မခိုင်းစေမှုပပျောက်ရမည်ဟူသော နားလည်မှုစာချွန်လွှာကို အကောင်အ  
ထည်ဖော်ရန် ၂၀၁၂ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၁၆) ရက်နေ့တွင် နှစ်ဖက်လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည့် အထူးလုပ်  
ငန်းစဉ်ပေါ်ထားရှိသော သဘောတူညီမှုကို မှတ်သားလျက်၊

အောက်ပါအတိုင်း သဘောတူညီကြပါသည် -

- ၁။ စာချုပ်ဝင်နှစ်ဦးလုံးသည် နောက်ဆက်တွဲ နားလည်မှုစာချွန်လွှာနှင့် ယင်း၏လိုအပ်သော အစိတ်  
အပိုင်းဖြစ်သည့် အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းအား အလားတူစမ်းသပ်မှုအခြေခံအဖြစ် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊  
ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက် နေ့မှစ၍ တစ်နှစ်ဖြစ်သည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ ရက်  
နေ့အထိ သက်တမ်းတိုးမြှင့်ရန် သဘောတူညီကြပါသည်။
- ၂။ နောက်ဆက်တွဲနားလည်မှုစာချွန်လွှာနှင့် အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း၏ ရည်ရွယ်ချက်နှင့်စာသားများမှာ  
မူလအတိုင်း မပြောင်းမလဲတည်ရှိသည်။
- ၃။ နောက်ဆက်တွဲနားလည်မှုစာချွန်လွှာနှင့် အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းသည် အောက်တွင်ဖော်ပြထား  
သော စာချုပ်ဝင်များ၏ အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်များက လက်မှတ်ရေးထိုးသည့်အခါ ဥပဒေကြောင်း  
အရ ဆက်လက်အကျိုးသက်ရောက်မှု ရှိမြဲရှိစေရမည်။
- ၄။ ဤသဘောတူညီချက်ကို နောက်တစ်ကြိမ်ကျင်းပမည့် အုပ်ချုပ်မှုအဖွဲ့အစည်းအဝေးသို့ တင်သွင်း  
သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဤသဘောတူညီချက်ကို ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နေပြည်တော်တွင် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊  
ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ ရက်နေ့၌ ချုပ်ဆိုကြပါသည်။

မျိုးအောင်  
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်  
အလုပ်သမားညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန  
အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင် နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ

စတီ(ဖ်)မာရယ်  
ဆက်သွယ်ညှိနှိုင်းရေးအရာရှိ  
အိုင်အယ်(လ်)အိုဆက်သွယ်ညှိနှိုင်းရေးအရာရှိရုံး၊  
ရန်ကုန်၊  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်